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          Obecný úrad, 922 01 Bašovce 
 
 

                   Z á p i s n i c a 
 

    zo 17. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
 
 
 
Dátum konania: 17.06.2013 
 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program:  
 

 
 1.   Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 
2. Kontrola uznesenia 
3. Sľub nového poslanca 
4. Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2012. ( záverečný 

 účet, výročná správa, správa audítora ) 
5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bašovce k záverečnému účtu obce Bašovce za rok 2012 
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2013 

      7.   Rôzne  
8.   Diskusia  

 

 

 
 
1. Otvorenie 
 
 Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej OZ ) v Bašovciach otvoril a ďalej viedol starosta 
obce  Ing. Ľubomír Dekan. 
 Za overovateľov zápisnice určil : Eva Gvuščová , Vladimír Tomášik  
 Za zapisovateľku určil : Erika Petrášová 
 
2. Kontrola uznesenia 
 
 Konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 16. zasadnutí boli splnené . 
 
3. Sľub nového poslanca 
 
 Starosta informoval poslancov  OZ o vzdaní sa mandátu poslanca Jozefa Melichera a vyzval pani 
Mgr., Bc. Magdalénu Miklovič Černokovú o zloženie zákonom predpísaného sľubu poslanca obecného 
zastupiteľstva.    
 Po tomto úkone  Mgr., Bc. Magdaléna Miklovič Černoková začala pracovať ako poslankyňa OZ. 
Starosta ďalej navrhol, aby zástupcom starostu na zvyšné funkčné obdobie bola Eva Gvuščová. 
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4. Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2012 (záverečný účet,                      
výročná správa, správa audítora) 

 
 Boli položené otázky na niektoré finančné položky záverečného účtu a celoročného hospodárenia, čo 
bolo vysvetlené a následne Obecné    zastupiteľstvo v Bašovciach po prerokovaní  schválilo záverečný účet 
obce a celoročné hospodárenie za rok 2012 bez výhrad .  
 

                                                                                                                                                             
5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bašovce k záverečnému účtu obce Bašovce za rok 2012 

 
 Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce 
za rok 2012 a správu audítora za rok 2012 . 
 
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2013 

 
 Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach po prerokovaní schválilo návrh plánu kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2013.  
      
7. Rôzne . 
 
 Na začiatku tohto bodu vystúpil  predstaviteľ firmy  EMPEMONT s ponukou výmeny svietidiel 
verejného osvetlenia. Poslanci si jeho ponuku vypočuli avšak pre nedostatok financií navrhli ponukou sa 
zaoberať niekedy v budúcnosti. V ďalšej časti sa poslanci zaoberali informáciou o majetkovo právnom stave 
pozemkov na zasypanom ramene pri mlyne na potoku Dubová a poverili starostu doriešením vlastníckych 
práv s Povodím Váhu.  V bode rôzne starosta prečítal žiadosť Kataríny Snopkovej o preplatenie faktúry za 
výmenu okien na objekte Pohostinstva Bašovce. Poslanci preplatenie faktúry schválili, ale až po schválení 
rozpočtu na rok 2014. V ďalšej časti starosta prečítal žiadosť občanov na riešenie problému dopravnej 
situácie, ktorá každodenne opakovane vzniká na hlavnej ceste,  prechádzajúcej cez obec Bašovce, v úseku 
od obce Pobedim pri vjazde do obce Bašovce a ohrozuje obyvateľov Bašoviec. Starosta informoval 
poslancov, že už jednal so zástupcom riaditeľa  Okresného riaditeľstva policajného zboru a ten prisľúbil 
meranie rýchlosti na tomto úseku. Pri jednaní sa starosta zaujímal aj o možnosť osadenia spomaľovačov na 
tomto úseku a bolo mu povedané, že na tomto type cesty nie je možné spomaľovače umiestniť. 
 Starosta informoval o priebehu opráv Sv. Trojice a spýtal sa na vrátenie pôvodného oplotenia, na 
ktoré poslanci reagovali tak, že to zamietli vrátiť na pôvodné miesto, dôvodom bola estetika okolia.  
 
8. Diskusia. 
 
 Poslancov zaujímalo, v akom stave je natieranie ohrady cintorína, dokončenie rekonštrukcie 
a prekládky sv. Trojice. Toto im  bolo v rámci diskusie  vysvetlené. Najdlhšie sa diskutovalo o príprave 
osláv 900. výročia prvej písomnej zmienky o obci Bašovce. Program bol rozpracovaný jednotlivé úlohy 
rozdelené.    
  
 
9. Záver. 
 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť. 

 
 
 
 
 Ing. Ľubomír Dekan 
        starosta obce    



 3

 
 
Overovatelia : 
 
 
...................................                         .................................... 
     Eva Gvuščová                    Vladimír Tomášik 
 
 
zapísala: Erika Petrášová 
 
 
V Bašovciach, dňa 21.06.2013 


